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Svar på forespørgsel fra Solveig Munk, Enhedslisten - De Rød-
Grønne vedr. Handicappolitik. 
 
Spørgsmål: 
Solveig Munk, Enhedslisten - De Rød-Grønne, har stillet følgende spørgs-
mål: ”Den ”endelige status på handicappolitikken” som blev stillet i udsigt i 
borgmesterens besvarelse 2024.03.13 – hvornår kan den forventes?” 
 
 
Svar: 
Aarhus Kommunes Handicapråd drøftede og godkendte den 27.01.25 pro-
cessen for fornyelsen af Aarhus kommunes handicappolitik.  
Det betyder, at byrådet vil få forelagt en endelig status på Aarhus Kommu-
nes handicappolitik, som en integreret del af det igangsatte arbejde med for-
nyelsen af Aarhus Kommunes handicappolitik. 
 
Det første skridt i processen blev taget til dialogmødet mellem Magistraten 
og Handicaprådet den 25.06.2024, hvor dialogen centrerede sig om et tilba-
geblik på handicappolitikken og en fremadrettet dialog om en fornyet handi-
cappolitik i starten af en ny byrådsperiode. 
 
På mødet den 27.01.2025 godkendte Handicaprådet - udover processen for 
fornyelse af handicappolitikken - også en række temaer, der skal behandles 
i rådet. Temaerne afspejler hovedtemaerne i den nuværende handicappoli-
tik. Ud fra temadrøftelser i rådet udarbejdes en sammenfatningen, som der-
med indeholder rådets indspil til den nye handicappolitik. 
 
Som en del af den godkendte proces for fornyelse af handicappolitikken vil 
byrådet primo 2026 blive forelagt en sag om processen for den nye handi-
cappolitik. Sagen vil inkludere det nuværende Handicapråds indspil til udar-
bejdelse af en ny handicappolitik med udgangspunkt i erfaringerne fra den 
hidtidige politik. 
 
 
Med venlig hilsen  
 
Anders Winnerskjold  
Borgmester                                /  

Martin Østergaard Christensen  
                                              Stadsdirektør 

Borgmesterens Afdeling 
Sekretariat, Erhverv og Organisa-
tion 
Aarhus Kommune 

Sekretariat 
Rådhuspladsen 2 
8000 Aarhus C 
 
Direkte telefon: 24 79 03 84 
 
Sagsbehandler: 
Mads Havsager Carstensen 


	Svar på forespørgsel fra Solveig Munk, Enhedslisten - De Rød-Grønne vedr. Handicappolitik.

